



Jiali Xiong

Shanghai

PRACTICE AREAS

- Private equity and venture capital
- General corporate
- Investment fund formation and operation
- Corporate compliance

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Xiong began her legal career in 2023, completing internships at Shanghai Brightstone Law Firm and Shanghai Allbright Law Offices. From 2024 to 2026, Ms. Xiong was deeply involved in numerous government fund applications. She also played a key role in advancing the entire process of a provincial government fund investment project, leading the preparation of transaction documents and coordinating communications among all parties. In addition, she participated in a case involving the annulment of an arbitration award in connection with a criminal case. Ms. Xiong has been with Han Kun Law Offices since May 2026.

Ms. Xiong specializes in private equity and venture capital, investment fund formation and operation, corporate compliance, and general corporate matters. She possesses in-depth knowledge of industrial investment and transaction structuring, as well as extensive practical experience. Ms. Xiong serves clients across a wide range of industries, including government entities, as well as numerous startups and growth-stage companies, spanning sectors such as manufacturing, biotechnology, and healthcare.

EDUCATION

Ms. Xiong received a Bachelor of Laws in Economic Law from East China University of Political Science and Law in 2024. In 2025, Ms. Xiong earned a Master of Laws in Chinese Business Law from the Chinese University of Hong Kong in 2025.

QUALIFICATIONS

None

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



熊家丽

上海

业务领域

- 私募股权和风险投资
- 一般公司事务
- 投资基金设立和运营
- 公司合规

工作经历

熊家丽律师从 2023 年起开始从事律师工作，在上海精诚磐明律师事务所实习，并在上海市锦天城律师事务所实习、工作。自 2024 年至 2026 年间，熊律师曾深度参与多项政府基金申报；熊律师还深度参与并推进某省政府基金投资项目全流程，主导交易文件及各方沟通；此外，熊律师还参与某涉及刑事案件的撤销仲裁案件。熊律师从 2026 年 5 月起一直在汉坤律师事务所工作。

熊律师多涉于私募股权和风险投资、投资基金设立和运营、公司合规、一般公司事务等业务，对产业投资、交易架构设计等有深入的了解，并具有丰富的实务经验。熊律师服务的客户行业较广，既包括政府单位，也含许多初创企业和成长期公司，涉及制造、生物、医疗等行业。

教育背景

熊家丽律师于 2024 年获华东政法大学经济法学士学位，后于 2025 年获香港中文大学中国商法硕士学位。

执业资格

无

工作语言

中文、英文